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ZÁPIS  

 ZE ZASEDÁNÍ PROGRAMOVÉHO VÝBORU 

MAS Hradecký venkov dne 13. května 2021 od 19:00 hodin 

Hankův dům Hořiněves 
 

 

PROGRAM ZASEDÁNÍ: 

1. Úvod, zahájení zasedání 

2. Partneři MAS 

3. Strategie komunitně vedeného místního rozvoje pro území MAS Hradecký venkov 

na období 2021-2027 

4. Diskuze, usnesení, závěr 

 
1. Úvod, zahájení zasedání 

Zasedání Programového výboru MAS Hradecký venkov (dále jen PV) zahájila paní Jana 

Kuthanová, předsedkyně PV. Nejprve konstatovala, že z celkového počtu 9 členů PV je 

přítomno 7 členů PV a jednání je usnášeníschopné. Poté seznámila přítomné s navrženým 

programem zasedání a navrhla paní Janu Štěpánkovou zapisovatelkou zasedání a pana 

MUDr. Josefa Hoška, zastupujícího Český svaz včelařů, z. s., základní organizace Nechanice 

ověřovatelem zápisu.  

USNESENÍ PV č. 1: 

PV MAS Hradecký venkov schvaluje program dnešního zasedání, paní Janu Štěpánkovou 

zapisovatelkou zasedání a pana MUDr. Josefa Hoška, zastupujícího Český svaz včelařů, 

z. s., základní organizace Nechanice ověřovatelem zápisu.  

HLASOVÁNÍ:   PRO:      7 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

Paní Kuthanová seznámila přítomné s výsledky hlasování per rollam ze dne 18. 1. 2021, 

týkající se schválení zprávy o plnění strategie za období 07 – 12/2020 (ISg) a žádosti o změnu 

CLLD – Finanční plány IROP.  Další zasedání PV proběhlo online 4. 3. 2021 a následně 

k němu bylo vyhlášeno hlasování per rollam ke dni 14. 3. 2021, kterým byli přijati noví partneři 

MAS: JUDr. Pavel Staněk, Blanka Jankovská a Ing. Miloš Burianec. Dále byla schválena výzva 

č. 7 PRV fiche Neproduktivní investice v lesích a schválení vypracování Akčního plánu pro 

operační program Zaměstnanost. K tomuto projednání nebyly vzneseny žádné připomínky.  

USNESENÍ PV č. 2: 

PV MAS Hradecký venkov schvaluje zápisy z jednání a hlasování per rollam Programového 

výboru ze dne 18.1.2021, 4. 3. 2021 a 14. 3. 2021. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:      7 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 
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2. Partneři MAS 

Paní Kuthanová informovala, že o členství v MAS projevil zájem nový partner Spolek na 

obnovu kostela sv. Václava na Chloumku, nezisková organizace (zájmová skupina cestovní 

ruch). Partnera bude zastupovat JUDr. Martin Klimpl. Paní Kuthanová konstatovala, že celkový 

počet členů MAS se zvýší na 48, přičemž zájmové skupiny i veřejný sektor jsou zastoupeny 

dle podmínek Standardizace. 

USNESENÍ PV č. 3: 

PV MAS Hradecký venkov schvaluje přistoupení partnera Spolek na obnovu kostela sv. 

Václava na Chloumku, nezisková organizace a pověřuje Janu Štěpánkovou k podání žádosti 

o změnu v souladu s Pravidly a k provedení případných úprav či doplnění dle požadavků 

Řídícího orgánu. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:      7 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

 

3. Strategie komunitně vedeného místního rozvoje pro území MAS Hradecký 

venkov na období 2021 - 2027  

MAS Hradecký venkov na zasedání Pléna s partnery MAS a s představiteli obcí projednal dne 

13. 5. 2021 Koncepční část Strategie komunitně vedeného místního rozvoje pro území MAS 

Hradecký venkov na období 2021–2027 (SCLLD). SCLLD vypracovala v součinnosti 

s kanceláří MAS společnost CIRI – Centrum investic, rozvoje a inovací Hradec Králové. 

Vypracování koncepční části zahrnuje socioekonomickou analýzu, SWOT analýzu a Analýzu 

rozvojových potřeb. Na webových stránkách je zaznamenán celý postup tvorby, projednání a 

připomínkování strategie. Zároveň je průběžně také realizován sběr projektů na webových 

stránkách. Programový výbor v rámci své kompetence potvrzuje ukončení procesu tvorby 

koncepční části SCLLD a institucionalizuje SCLLD jako závazný dokument. 

USNESENÍ PV č. 4: 

PV MAS Hradecký venkov schvaluje a potvrzuje ukončení procesu tvorby koncepční části 

Strategie komunitně vedeného místního rozvoje pro území MAS Hradecký venkov na období 

2021 - 2027 (SCLLD) a institucionalizuje SCLLD jako závazný dokument a pověřuje Janu 

Štěpánkovou k jejímu podání na základě vyhlášené výzvy a provedení případných úprav či 

doplnění dle požadavků Řídícího orgánu. 

HLASOVÁNÍ:  PRO:     7 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 
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4. Diskuze, různé 

V diskusi nebyly vzneseny žádné příspěvky. 

Paní Jana Kuthanová ukončila jednání ve 20.00 hodin. 

 

V Nechanicích dne 18. 5. 2021 

 

Zapsala: Bc. Jana Štěpánková 

 

Zápis ověřil: MUDr. Josef Hošek, 

         zastupující Český svaz včelařů, z. s., základní organizace Nechanice 

 

 

 

                                                                                   Jana Kuthanová  

                                                                                   předsedkyně Programového výboru 

                                                                                      zastupující Obec Hořiněves 

 

 


